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CHINA COMMERCIAL VEHICLES SHOW

中国国际商用车展览会
	1-4 November, 2019
2019年11月1-4日
	Wuhan International Expo Center, China

中国•武汉国际博览中心


	APPLICATION FOR STAND SPACE

展位申请表


Hereby the contract for this exhibition is completed between the organizer, Hannover Milano Fairs Shanghai Ltd. and the exhibitor as named below. 
此合同由组织单位-汉诺威米兰展览(上海)有限公司与以下参展商共同签署。
	EXHIBITOR DETAILS 

展商资料

	□ We are new comer. 我司属于首次参展
□ We are repeated exhibitor. 我司参展过上届展会 
	

	Company Name（公司中文名称）:










     

Street（地址）:









                 
   

Postal Code(邮编):


Contact person (联系人):


              Position（职位）:


Tel(电话):           





      Fax(传真):
                


Email(电子邮件):



      


  Website(网址):





Note: Repeated exhibitor is entitled to get a free logo exposure on Show Catalogue of CCVS 2019.

注：凡参展过上届展会的客户报名参展本届展会，可获得免费刊登公司logo 于2019展会会刊中的服务。

	STAND SPACE APPLICATION 
展位类型

	Space Only (Minimum 36 sqm)      
	光地展位（36平米起租）

	Rate: RMB 900/m² (VAT(6%))
	人民币 900/平米(含税价(6%))

	Total Space
	
	总面积

	Total Cost
	
	总价格

	Shell Scheme (Minimum 9 sqm)
	标准展位（9平米起租）

	Rate: RMB 8,000/9m² (VAT(6%))
	人民币 8,000/9平米(含税价(6%))

	Total Space
	
	总面积

	Total Cost
	
	总价格


*增值税率为6%/ VAT 6% . 

	BASIC FITTINGS of a 9 sqm shell scheme
9平米标准展位基本配置 










Stand space, fascia board (English/Chinese), back walls and side walls(white), carpeting, 1 reception desk and 2 chairs, 2 spotlights(100W), 1 electric socket(220V).

＊展位面积　＊三面展板（白色）　＊展位内地毯　＊1个接待台 ＊2把椅子 ＊1个电源插座　＊中英文公司楣板　＊2个射灯

Note: Organizer will reserve the right to modify the location & dimension of stand.

注：组织单位保留对展位位置和展位大小做略微改动的权力。


	EXHIBITOR PRESENTATION APPLICATION (The final schedule will be arranged by the organizer. Once all time slots are occupied no further application will be processed )

展商推介会申请(具体时间由组委会统筹安排，如各时段已被订满，新的申请将不被处理。)

Please select the time slot (Please tick the appropriate box)
请选择会议时段（请在合适的方框内打 √ ）

□
2019年11月1日 下午13:30 – 15:00     (Nov.1, 2019 PM 13:30 – 15:00)

□
2019年11月2日 上午10:00 – 11:30     (Nov.2, 2019 AM 10:00 - 11:30)

□
2019年11月2日 下午13:30 – 15:00     (Nov.2, 2019 PM 13:30 – 15:00)



	Each session is around 1 hr （每节会议1小时）

	Rate for exhibitor:
	RMB 5,000/session
	参展商：
	人民币5,000/节
	(4,717+VAT(6%))

	Rate for non-exhibitor:
	RMB 9,000/session
	非参展商：
	人民币9,000/节
	(8,491+VAT(6%))

	*已含6%增值税/inclusive of 6% VAT.

Service: Presentation briefings on related printed materials, basic fittings include room facilities, audio facilities, 2 microphones, and drinking water.

服务包括：将推介会简要信息刊登于观众手册及展览会相关印刷品上、会场基本设施、基本会议音响、2支麦克风、饮用水。
*Catering without permission from the organizer is prohibited.  根据卫生管理部门规定，严禁外带餐。

Total sessions（总节数）:

节(sessions)        Total Cost（总价格）: 



Name of Presentation (English):      







推介会名称（中文）： 







 

Number of people attending拟安排参加会议人数(最多不超过100人)：




	EXHIBIT CATEGORY (Please tick the appropriate box)
展示范围（请在合适的方框内打 √ ）

	Vehicle

	□Various types of commercial vehicles, □passenger cars, □ECO buses, □school buses, □modified cars, □off-road vehicles, □beach cars, □coach cars, □heavy trucks, □light trucks, □mini trucks, □all types of vans, □pickup trucks, □tractors, □dump trucks, □cement mixers, □refrigerated trucks, □trailers/semi-trailers, □stake truck, □tank trucks, □fire fighting trucks, □wrecker, □sanitation vehicle, □lift trucks, □ambulance, □military vehicles, □other types of modified vehicles. 

	整车类

	□各类客车；□商务车；□新能源公交车；□校车；□休闲车；□改装车；□越野车；□沙滩车；□教练车；□重卡；□中卡；□轻微卡；□各类货车；□皮卡车；□牵引车；□自卸车；□水泥搅拌车；□冷藏车；□罐车；□挂车/半挂车；□仓栅车；□消防车；□清障车；□环卫车辆；□起重举升车；□救护车；□军用车辆；□其他各类改装车；

	Parts & Accessories

	□Engine, □chassis, □gear box, □tire and wheel axle, □carriage, □driving and braking system, □transmission device, □ABS and safety device, □control systems, □automotive GPS system, □hydraulic parts, □gear bearing, □air conditioning, □interior accessories, □lubricants, □new materials, □new energy and other related products, □parts and system for special purpose vehicles.

	零部件类

	□发动机；□底盘；□变速箱；□轮胎及轮毂；□车桥；□车厢；□驱动和制动系统；□传动装置；□ABS及安全装置；□控制系统；□车载GPS系统；□液压件；□齿轮轴承；□空调；□内饰等附件；□润滑油；□新材料；□新能源等其他相关产品；□专用车上装零部件及系统；

	Inspection and Maintenance

	□Maintenance and detection systems, □tools and repair equipments, □modification technology and equipments, □industry media.

	维修检测及其他类

	□维护检测系统；□工具及修理器材；□改装技术和设备；□行业媒体等


	EXHIBITOR AGREEMENT
展商承诺

We own either the intellectual property rights, or have the exhibition authorization/permission from the owner of the intellectual property rights to all the exhibits on display, with no infringement activities involved. Otherwise, we will remove the infringed exhibits from display immediately and will not request back any participation fees.

我们对展出产品拥有自主知识产权或经知识产权人的授权许可，不存在侵权行为。如确属侵权，我们将撤出展品，配合组织单位和相关法律机构的调查,并不以展品撤消为由要求退还展位费。

DECLARATION BY THE EXHIBITOR 

展商申明
We agree that this application, when approved by the Organizer, shall constitute, together with the Terms & Conditions for Participation annexed hereto, and any additions which may be made pursuant to the said Terms & Conditions, a valid and legally binding contract. We have read and hereby agreed fully to the Terms & Conditions of Participation. 

我们同意此申请被组织单位确认后与所附的参展条款及附件共同构成了有效合法的合同。我们已经仔细阅读并接受此参展条款。

	
	
	
	

	Name of Authorized Signature（姓名）

	
	Position（职务）
	

	Contact tel.（联系电话）

	
	Date（日期）
	Company Stamp / Chop（公司盖章）


	Please Return Original Application Form, duly signed and stamped to :

请将申请表格签名盖章后传真至：

	Hannover Milano Fairs Shanghai Ltd., 

Room 301,B&Q Pudong Office Tower

393 Yinxiao Road,Pudong 

Shanghai 201204

Contact Person: Mr. Craig Luo
Tel: (8621) 5045 6700X 451
Fax:  (86 21) 5045 9355

Email: craig.luo@hmf-china.com
Web site: www.hmf-china.com
	汉诺威米兰展览(上海) 有限公司

上海浦东新区银霄路393号百安居浦东商务大厦301室 邮编：201204

联系人：罗智杰 先生
电话：(8621) 5045 6700X 451
传真：(86 21) 5045 9355

电子邮件：craig.luo@hmf-china.com
网址：www.hmf-china.com


www.ccvs.asia


